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Няма да има  
водна криза по Черноморието

Бюджет 2021 На Бургас 
възстаНовяваНе с грижа за хората

-

Стр. 2

Избират около 50 
рецепти от над 600 за 
„Черноморска кухня“

Следващият 
брой на вестник 
„Черноморски 

фар“ ще излезе 
на 5 февруари

Рибарите от Ченгенето се обявиха 
против политически манипулации

Стр. 9
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Бездомниците 
са готови  

да се 
ваксинират

4 Приоритети - образование, 
здравеопазване и  

социални дейности
4 Без повишаване на данъци 

и такси, но със съкращения  
в администрацията

Силвия ШАТЪРОВА

„Възстановяване с грижа за 
хората" е мотото на Бюджет 
2021 на община Бургас“, съоб-
щи кметът на общината Димитър 
Николов. В него приоритети са 
образование, здравеопазване, 
социални дейности, които са ос-
новни акценти. към тях се до-
бавят и средства за икономи-
ка и развитие на индустриал-

ни зони, както и инфраструкту-
ра на основни пътни артерии в 
общината.

„2021-ва ще бъде година на 
възстановяване, подкрепа, гри-
жа за хората. Година, в която 
грандиозното трябва да отстъ-
пи място на най-необходимото. 
Година на свиване на разходи-
те и стъпки за възстановяване 
на икономиката“, заяви кметът 
Димитър Николов.2-3u
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Цанко Цанков атакува  
новия рекорд през юли
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Дона МИТЕВА

Списъците с желаещи да се вакси-
нират от домуващите и служителите в 
Центъра за временно настаняване на 
бездомни лица в Бургас са готови. Те 
са предадени в Община Бургас. Това 
коментира Илиян Павлов, управител 
на центъра.

От двадесетте настанени в момента 
потребители в дома само двама са 
отказали да се имунизират. „Когато 
се отпуснат ваксини, имаме готов-
ност. От служителите има един-два-
ма, които се колебаят. Но колебания-
та са по-скоро за избора на ваксина“, 
коментира Павлов.

В момента  в дома са настанени 20 
човека.  Има отделена и една стая за 
карантина. Сравнено обаче с пре-
дходна година, потребителите на ус-
лугата по това време на годината са 
по-малко.

Една от причините е това, че бе въ-
ведено условие да се настаняват  са-
мо хора, които са с отрицателен PCR 
тест. „Част от подалите молба за нас-
таняване получиха парите и ги похар-
чиха за други цели. Затова и няма как 
да дойдат при мен и да искат да бъдат 

настанени. Основно обясненията, ко-
ито съм чувал са, че някой им е от-
краднал парите, или пък, че са ги за-
губили“, обяснява по-малкия брой до-
муващи неговият управител.

Сега в Центъра има доставени от 
Община Бургас бързи тестове. При 
спешен случай и необходимост тряб-
ва да се намери медицинско лице, ко-
ето да направи бързия тест.

Що се отнася до дисциплината и 
спазването на противоепидемичните 
мерки, Павлов е категоричен, че всич-
ко, което е по разпоредби, е спазено. 
Друг е въпросът, който опира до лич-
ната хигиена на всеки настанен. „За 
личната хигиена, миенето на ръцете, 
дезинфекцирането, почистването на 
стаите - това е личен въпрос“, допъл-
ва той. 

Настанените в Центъра вероятно са 
единствените хора, които не страдат 
от това, че заведенията са затворени. 
А сигурно и няма да отидат в молове-
те, по понятни причини.

„Тези хора се задоволяват с това, 
което им е разрешено – да излязат до 
магазина да си напазаруват нещо или 
да си купят кафе от кафеавтомата“, 
казва управителят.
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Бюджет 2021 на Бургас - посветен на 

Силвия ШАТЪРОВА

„Възстановяване с гри-
жа за хората" е мотото на 
Бюджет 2021 на община 
Бургас“, съобщи кметът на 
общината Димитър Нико-
лов. В него приоритети са 
образование, здравеопаз-
ване, социални дейности, 
които са основни акценти, 
към тях се добавят и сред-
ства за икономика и раз-
витие на индустриални зо-
ни, както и инфраструкту-
ра на основни пътни арте-
рии в общината.

„2021-ва ще бъде година 
на възстановяване, под-
крепа, грижа за хората. 
Година, в която грандиоз-
ното трябва да отстъпи 
място на най-необходимо-
то. Година на свиване на 

разходите и стъпки за въз-
становяване на икономи-
ката“, заяви кметът Дими-
тър Николов.

„323 592 млн. лева е про-
гнозната стойност на бю-
джета на община Бургас 
за 2021 година. Завишени 
са приходите по държавно 
делегираните дейности, те 
са 137 829 млн. лева, но 
пък са занижени с 8 млн. 
лева тези от общинските 
заради антикризисните 
мерки, свързани с COVID 
кризата. Те са в размер 
на 112 198 598 лева. Бяха 
разсрочени или намалени 
наеми за общински жили-
ща, търговски помещения, 
културна и спортна инфра-
структура, както и пазари 
и това доведе до по-малко 
приходи от местни данъци 

и такси. За 2020 бюджетът 
бе малко над 306 607 млн. 
лева.

Преходният остатък 
през тази година е близо 
27 млн. лева, парите по ев-
ропейски програми са 47 
млн. лв. „При тази ситуа-
ция имахме две възмож-
ности: или да повишим 
местните данъци и такси, 
или да правим структурни 
и административни съкра-
щения. Решихме да при-
бегнем до втория подход“, 
заяви кметът Димитър Ни-
колов по време на пред-
ставянето на проектобю-
джета на общината за та-
зи година днес.

Данък върху недвижи-
мите имоти не е повиша-
ван от 2016-а, а такса би-
тови отпадъци - от 2009 го-

Новата библиотека ще 
бъде отворена през ап-
рил, а идеята е първият 
тематичен туристически 
уикенд да съвпада с ней-
ното откриване и да при-
влича туристи, като е под-
чинен на мотото „Отво-
рен уикенд на книгата“. 
Миналото лято Общината 
заложи на туристически 
уикенди, за да се възроди 
туризмът след първия 
локдаун. Тази година от-
ново ще разчита на това. 

Пари ще има за ими-

джовите фестивали, таки-
ва са предвидени за „Бур-
гас и морето“ и изложе-
нието за цветя „Флора“.

Spice Music Festival - ще 
има място в календара и 
през 2021 г. Подготвя се 
и второ издание на един 
чисто бургаски продукт с 
принос в създаването на 
нова вълна посетители в 
града ни - Teen boom 
festival. Продължават Дни 
на куклите и Ерата на  Во-
долея, които са част от 
традицията.

Пускат Дома  
на книгата, 

посвещават му уикенд 

Нови корпуси към две бур-
гаски училища ще започнат 
да се строят през тази годи-
на. Това са училищата „Св. 
св. Кирил и Методий“, където 
ще има нов физкултурен са-
лон откъм улица „Алеко Кон-
стантинов“, както и съблекал-
ни, те ще са с топла връзка 
към основната сграда. По то-
зи начин училището ще пре-
мине към едносменен режим 
на обучение. Нов корпус ще 
има и Компютърната гимна-
зия в Меден рудник. Предстои 
проектиране на нов корпус и 
на ПМГ “Акад. Никола Обреш-
ков“ и Гимназията за роман-
ски езици, за да могат двете 
училища да преминат също на 
едносменен режим. 

Пари в бюджета са предви-
дени за три нови корпуса на 
детските  градини - ДГ „Мор-

ско конче“ в ж.к. „Братя Ми-
ладинови“, ДГ „Надежда“ в 
ж.к. „Меден рудник“ и ДГ 
„Синчец“ в кв. „Горно Езеро-
во“, които ще се разширят. 
Броят на децата в Бургас се 
увеличава. Средният брой на 

децата в градинските групи е 
голям. Затова се налага из-
граждане на нови.

През тази година стартира 
програмата „Уча в Бургас“ за 
популяризиране на бургаски-
те средни и висши училища.

4 Приоритети - образование, 
здравеопазване и социални дейности

4 Без повишаване на данъци и такси, но 
със съкращения в администрацията

Димитър Николов - кмет на община Бургас

Започва изграждането на корпуси 
към две бургаски училища 

Георги РУСИНОВ

33-годишен мъж от село 
Баня бе открит мъртъв на 
метри от катастрофирал 
автомобил, съобщиха от 
пресцентъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
На 31 януари около 8:17 
часа в Районно управле-
ние – Несебър е получено 
съобщение за пътен ин-
цидент, възникнал в неус-
тановено време на пътя 
между село Баня и раз-
клона за село Емона. 

При извършения оглед 
в канавката е открит 
„Форд Експлорер“, без 
регистрационни табели, 
собственост на 32-годи-
шен мъж от Асеновград. 
Возилото е било с пре-
кратена регистрация от 
31.12.2019-а. По форда са 
установени деформации 
по цялото купе и видими 
следи от преобръщане. 

Трупът на мъжа се на-
мирал на около 2 метра 
от автомобила. От бурга-
ската полиция заявиха за 
„Черноморски фар“, че 
тепърва ще се установя-
ва чрез взимане на ДНК 
проби от волана дали по-
койният мъж е шофирал 
нелегалното возило. Един 
от вариантите е мъжът да 
е бил на лов, тъй като 
джипът е маскировъчен. 
От местни хора стана яс-
но, че починалият е Иван 
Николов от село Баня. 
Жителите на селото спо-
делят, че тази пътна от-
сечка е в лошо състояние 
и е възможно заради мок-
ра пътна настилка колата 
да е поднесла.

Откриха 
мъртъв мъж от 

село Баня на 
метри от 

катастрофирал 
автомобил

Бездомниците са готови 
да се ваксинират

Силвия ШАТЪРОВА

В следващ мандат на 
ГЕРБ пътищата в страна-
та да станат само дър-
жавни, а да не се делят 
на републикански и об-
щински. Тази идея раз-
ви зам.-министърът на 
регионалното развитие 
Николай Нанков в Бур-
гас. Причината - искане 
от кмета на Българово 
Йордан Йорданов да се 
рехабилитира близо 7 
км отсечка, по която 
преминава тежкотова-
рен трафик, която е об-
щинска, но общината ня-
ма средства за това, ко-
ито са близо 6 млн. лв.

В момента пътищата се разделят на 
две, общините обаче нямат средства в 
капиталови програми да финансират 
пътните ремонти. 

40 000 км са пътищата на страната, 
малцина знаят какъв вид са те - дали 
са общински, или републикански, ис-

кат да са ремонтирани и го искат  от 
кметовете.  В следващ мандат всички 
пътища ще са на държавата с отговор-
ност Агенция „Пътна инфраструктура“, 
прогнозира още зам.-министър Нан-
ков. Той сподели, че от пролетта се-
дем републикански отсечки в Бургаска 
област ще бъдат ремонтирани.

Всички пътища - 
държавни 

Няма да ги делят на общински и републикански 

Идея 
за следващ 

мандат!

Николай Нанков

Те домуват в Центъра за временно настаняване

Публично обсъждане на проект за бю-
джет 2021 г. на Община Царево

П О К А Н А
На основание чл. 84, ал.6 от Закона за 

публичните финанси Община Царево  орга-
низира публично обсъждане на Проекта за 
Бюджет за 2021 година .

Обсъждането ще се проведе на 10.02.2021 
г. от 10.30 часа в големия салон на читали-
ще „Георги Кондолов“, гр. Царево. Във връз-

ка с въведените ограничителни мерки с цел 
овладяване разпространението на COVID-19 
и поради обявена извънредна епидемична 
обстановка в страната към настоящия мо-
мент, съгласно Решение № 355 на МС от 
25.11.2020 г.и заповед на министъра на 
здравеопазването за въведени временни 
противоепидемични мерки, публичното об-
съждане ще протече при спазване на след-
ните мерки и изисквания:

На входа на залата ще бъде осигурен про-

пускателен режим и дезинфектанти;
Няма да се допуска струпване на хора;
Спазване на дистанция от 1,5 м.;
Задължително е използването  на лични 

предпазни средства/маски, ръкавици и др./;
В залата ще бъдат допускани лица до за-

пълняемост 30%;
Всички въпроси, мнения и предложения 

ще бъдат ограничени в рамките на 3 минути.
Каним гражданите на общината, кметове 

на кметства, юридически лица, представите-

ли на средствата за масово осведомяване, 
ръководители на бюджетни звена, общин-
ски съветници и други заинтересовани лица, 
да вземат участие в публичното обсъждане, 
при стриктно спазване на посочения ред.

Проекта за Бюджет е публикуван на сайта 
на Община Царево. Заинтересованите лица 
могат да депозират своите предложения и 
становища в деловодството на Община Ца-
рево или на електронен адрес: tsarevo@
gmail.bg
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Вестникът е носител на награ-
дата "Св.Константин Кирил Фи-
лософ" на БАРМ.

Носител e на наградата "Златно 
перо" на СБЖ.

Вест ни кът е но си тел на ор ден "Св. св. Ки рил и Ме то дий",  
вто ра сте пен. Член е на Бъл гар ска та асо ци ация на ре гио нал-
ни те ме дии (БАРМ).
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възстановяване с грижа за хората
дина в Бургас. От съкра-
щаване и сливане на об-
щински дружества общи-
ната ще спести 1 605 000 
лева тази година. Със 74 
са намалени бройките в 
общинската администра-
ция, а от сливането на об-
щински фирми са съкрате-
ни 66 бройки.

"Бюджет 2021 е консер-
вативен, реалистичен и 
балансиран. Основната 
му цел е да гарантира 
здравеопазването, соци-
алните услуги, образова-

нието, поддържането на 
базисната инфраструкту-
ра и инвестициите в ин-
дустриалните терени. Той 
осигурява стабилността 
на общината и е с осигу-
рен резерв, който да бъде 
използван при евентуален 
бъдещ пик на пандемията.

Осигурили сме по-голям 
буфер, ако ни се наложат 
допълните средства за 
пандемията“, заяви още 
кметът Николов и допъл-
ни: „С оптимизъм и надеж-
да сме за тази година!“

кРИМИ

Нов туристически кораб се 
очаква да бъде пуснат на во-
да това лято. Той ще обслуж-
ва маршрути в Бургаския за-
лив, превозвайки пасажери 
от Морска гара до остров 
Света Анастасия, лодкосто-
янката в „Крайморие“, ри-

барските пристанища в Са-
рафово и Ченгене скеле, как-
то и до близки крайбрежни 
населени места.

Преди дни Общинският 
съвет даде зелена светлина 
за новата лодкостоянка в 
местността Ъгъла.

През тази година ще се 
разшири пристанът на ос-
тров Света Анастасия, ще 
бъде довършен новият ту-
ристически обект в Ченгене-
то, ще започне и изгражда-
нето на нов експозиционен 
център в „Акве Калиде“.

Мащабна модернизация на уличното 
осветление ще започне през 2021-ва. Ще 
бъдат подменени 2623 осветителни тела 
по 22 бургаски улици, за които „Черно-
морски фар“ писа преди време.

Подмяната включва реновиране на таб-

ла и управление на стълбове в 22 зони, 
инсталиране на 24 соларни LED осветите-
ли на пешеходни пътеки, като прогнозна-
та стойност на спестените разходи е бли-
зо 200 000 лева, а спестената консумация 
е 1 1 123 038 киловатчаса годишно.

В зоната около бившия битак в Меден рудник ще 
има парк и спортни площадки. Тяхното изграждане за-
почва през тази година. Те са в района около небос-
търгача. Новите придобивки са заложени в проекто-
бюджета на общината за тази година. Една от бивши-
те емблеми на комплекса - Битака - отдавна не съ-
ществува, на негово място се издигнаха кооперации.

Пари за новите придобивки са предвидени в проек-
тобюджета за тази година.

През тази година ще са готови и обещаните жилища 
за студенти, които се намират в комплекса.

Те ще са напълно готови и обзаведени до края на го-
дината. Сградата разполага с 47 апартамента, като 
жилищата ще се отдават приоритетно на семейства с 
висше образование. Заявления ще могат да се пода-
ват след като сградата получи Акт 16.

Нов туристически кораб и нов 
туристически обект „Ченгене скеле“

22 улици в града  
с ново осветление 

Зоната около бившия 
битак в Меден рудник 
става парк и спортен 

комплекс
1. бул. "Тракия"
2 . ул. "Янко Комитов"
3. ул. "Лазар Маджаров"
4. Бул. "Сан Стефано" - oт ул. "Христо Бо-
тев" до бул. "Княгиня Мария Луиза"
5. ул. "Одрин" - от ул. "Сан Стефано" до 
кръстовище "Трапезица"
6. Бул. "Княгиня Мария Луиза"
7. ул. "Фердинандова", от ул. "Уилям Глад-
стон" до ул. "Индустриална"
8. ул. "Христо Ботев"
9. бул. "Сан Стефано" - от ул. "Христо Бо-
тев" до бул. "Стефан Стамболов" "
10. бул. "Сан Стефано" - от бул. "Демокра-
ция" до бул. "Стефан Стамболов" 
11. ул. "Цар Симеон I"
12. ул. "Константин Величков"

13. ул. "Индустриална"
14. ул. "Чаталджа"
15. Бул. "Стефан Стамболов" - oт бул. "Де-
мокрация" до бул. "Сан Стефано" 
16. бул. "Стефан Стамболов" - от бул. "Сан 
Стефано" до ул. "Гурко"
17.бул. "Стефан Стамболов" - oт бул. "Ни-
кола Петков" до ул. "Транспортна"
18. бул. "Демокрация" - от ул. "Цар Симе-
он" до бул. "24-ти Черноморски пехотен 
полк"  
19. ул. "Булаир"
20. бул. "Демокрация" от бул. "24-ти Чер-
номорски пехотен полк" до ул. "Дунав"
21. ул. "Проф. Яким Якимов"
22. бул. "Тодор Александров" от ул. 
"Спортна" до бул. "Захари Стоянов"

Списък на улиците, по които ще се извърши модернизация на 
системите за уличното осветление през тази година:

Силвия ШАТЪРОВА

Министърът на околната 
среда и водите Емил Дими-
тров пристигна в Бургас и за-
яви, че водна криза по Чер-
номорието за областите Бур-
гас и Варна не се очертава. 
След инспекция на язовири-
те „Камчия“, „Ахелой“ и „По-
рой“ стана ясно, че те са пъл-
ни от последните дъждове и 
снегове, но въпреки това 
продължават дейностите по 
включването на двата водо-
ема към „Камчия“, които да 
се използват като резерво-
ари. „Не се налага спешна 
процедура по прехвърлянето 
им, ще се върви по нормал-
ната процедура“, заяви Ди-
митров, но пък подчерта, че 
те са използвани от „Напои-

телни системи“ и до този мо-
мент не им е правена никак-
ва рехабилитация и са в дос-

та окаяно състояние. Осигу-
рени са тръбите за тях, запо-
чнали са обществени поръч-

ки за ремонт на язовирни 
стени, ремонт на водна кула 
и ремонт на пътя до Оризаре, 

както и изграждане на пре-
чиствателна станция. По ду-
мите на управителя на ВиК 
дружеството инж. Ганчо Те-
нев двата язовира ще се 
включат към „Камчия“ до 
края на лятото.

„В момента в „Камчия“ има 
174 млн. кубика, като 98 млн. 
кубика питейна вода може да 
тръгнат към Бургас и Варна. 
Бургас годишно ползва 90 
млн.“, заяви още министъ-
рът.

Така Бургаска област и Юж-
ното Черноморие ще получа-
ват вода от три места - „Кам-
чия“, „Ахелой“, „Порой“ и от 
„Ясна поляна“. 

Още в петък „Черноморски 
фар“ авансово преди минис-
търа писа, че областта е оси-
гурена с вода за една година 

напред.
Селата Димчево и Твърди-

ца скоро ще бъдат захранва-
ни с питейна вода от язовир 
"Камчия". Помпи на пожарна-
та продължават да изпомп-
ват водата от землището, но 
нивото й все още е високо, а 
помпената станция на “Напо-
ителни системи”- под вода, 
наводнени са и 15 къщи.

Днес за проверката прис-
тигна и зам.-министърът на 
регионалното развитие Ни-
колай Нанков, който от своя 
страна заяви,че "ВиК-Бургас 
има няколко спешни задачи. 
Резервиран е бюджет от бъл-
гарския ВиК холдинг за от-
страняване на щетите от на-
водненията в Маринка Твър-
дица и Димчево", каза от 
своя страна той.

Министър Димитров (вляво) припомни, че през декември е бил притеснен за 
ситуацията с водозахранването на областния град, заради ниски обеми на язовир 
„Камчия“, който е основен водоизточник за региона

Екоминистърът успокои: Няма да има 
водна криза по Черноморието

Шофьор 
помете две 
пешеходки

Две пешеходки са били 
блъснати от автомобил 
край село Константиново, 
съобщиха от пресцентъра 
на Областна дирекция на 
МВР-Бургас. Поради дви-
жение с несъобразена с 
пътните условия скорост 
(заледено платно) „Хонда 
CRV“, управлявана от 
42-годишен бургазлия, 
излиза вляво извън път-
ните ленти и допуска сблъ-
сък с двете жени, движе-
щи се по банкета, след 
което се преобръща. От 
пътния инцидент постра-
дали двете пешеходки - 
едната на 24 години от 
Бургас, която получила 
фрактура на лумбален 
прешлен, а втората - 56 
годишна жена от Средец, 
която е с общи контузии 
по тялото. И двете жени са 
без опасност за живота, 
настанени са за лечение в 
УМБАЛ – Бургас.

Хванаха пиян 
зад волана в 
карнобат

Пиян шофьор е бил 
задържан е бил задържан 
в Карнобат, съобщиха от 
пресцентъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
На улица „Москва“ служи-
тели от Районно управле-
ние – Карнобат спрели за 
проверка автомобил 
„Опел Вектра“, управля-
ван от 37-годишен мъж от 
руенското село Снягово, 
като установили че той 
шофирал след употреба 
на алкохол с концентра-
ция 0.71 промила и по 
време на изтърпяване на 
присъда по чл.343 Б, ал.1 
от НК, влязла в сила през 
месец януари 2018 г. По 
случая е образувано бързо 
производство.



Георги РУСИНОВ

Рибарите от Ченгене 
скеле се обявиха против 
политически манипула-
ции. В събота петдесе-
тина от тях излязоха на 
мълчалив протест в ка-
налите на Рибарското 
селище с лодките си.

Причина за недовол-
ството им бе изказва-
нето на Христо Иванов 
от миналата седми-
ца, че с промените в 
Закона за рибарство и 
аквакултури, които те 
предлагат, ще се уза-

кони сграда при т. нар. 
„Сараи на Доган” на 
плаж Росенец. Става 
въпрос за постройката 
на плажа.

Пред репортери риба-
рите заявиха, че проме-
ните касаят единствено 
тяхното съществувание 
и защита на бита им и 
се надяват след толкова 
години най-накрая про-
блемите им да се раз-
решат.

Те бяха разочаровани 
най-вече от факта, че на 
техен гръб някой си пра-
ви политически пиар.

Чф4 Тема на деня2-4 ФЕВРУАРИ 2021

Рибарите от Ченгенето се обявиха  
против политически манипулации

Председателят на „Морски  
сговор“ Димитър Янчев: 

Промените в Закона  
са поредна стъпка за 

запазване на занаята ни

Това е поредна стъпка, която дава увереност на хо-
рата, че ще запазят занаята, културата и традициите си. 
Така коментира предлаганите от „Морски сговор“ про-
мени в Закона за рибарство и аквакултури, председате-
лят на сдружението Димитър Янчев. 

„Целта на протеста е да покажем несъгласието си с ня-
кои действия на политици, които се опитват чрез нас да 
предизвикват политически скандал и да печелят ПР точ-
ки. Всъщност документът, който сме внесли в Народното 
събрание, се отработва от няколко години. Помагаха ни 
юристи, архитекти, хора, разбиращи от градоустройство, 
и когато дойде ред действително да се вземе решение, 
изведнъж се тиражира новина, че ние сме го подготвяли 
това, за да узаконим сараите на г-н Доган. Нищо общо 
няма. Документите, които сме внесли, се отнасят само 
и единствено за Рибарското селище, като е подплатено 
с много факти. Ние сме вече в листата на нематериално 
културно наследство. Кандидатстваме за ЮНЕСКО, всич-
ко е насочено за Рибарското селище. Толкова ли трябва 
да сме богати в тази държава, за да съборим нещо, а по-
сле пак да трябва да го строим. Плюс това, това нещо е 
направено от най-добрия архитект – негово величество 
живота. Всичко е толкова колоритно и прекрасно. Стана 
красиво не само за Бургас, но и за България“, коменти-
ра Янчев къщите на рибарите в селището, които те сами 
са изграждали през годините.

Той поясни, че колегите му рибари търсят само ре-
жим на търпимост, докато всички проблеми бъдат из-
гладени.

„Преди месец внесохме документа в Народното съ-
брание. Бях извикан в Комисията по земеделие и гори, 
където развих нашата теза. Получихме много неочаква-
на подкрепа – от любителите рибари, от министъра на 
екологията. Основното в предлаганите промени е да не 
се премахват сградите ни. И всичко е ограничено един-
ствено до тази територия в Рибарското селище. Това не 
е узаконяване. Предстои все още да се вземе земята от 
общината. С години има още процедури, които да извър-
вяваме“, каза още той.

Предлаганите проме-
ни в Закона за рибар-
ството и аквакултури-
те целят единствено да 
помогнат на рибарите 
от Ченгене скеле. Това 
заяви за „Черноморски 
фар“ народният пред-
ставител от ГЕРБ Иван 
Вълков. 

„С тях се предлага да 
се установи един ре-
жим на търпимост на 
рибарските построй-
ки. Това е смисълът 
на предложението. То 
е направено конкрет-
но да важи за сгра-
ди и съоръжения, кои-
то са със сезонен ха-
рактер и се намират в 
селищно образувание. 
Територията на това 
селищно образувание 
трябва да граничи с ри-
барско пристанище по 
чл. 107 от този закон 
или за специализирани 
съоръжения по чл. 111а, 
които са свързани с ри-

барството – т.е. пункто-
вете за разтоварване 
на риба, или така наре-
чените лодкостоянки“, 
заяви депутатът.

Промените няма да 
касаят само Ченгене 
скеле, но и всички ос-
танали рибарски прис-
танища, където има та-
кива проблеми. Самата 
общност на рибарите от 
„Морски сговор“ пред-
лага текстовете, кои-
то народни предста-
вители, сред които и 
Иван Вълков, внасят в 
Народното събрание.

„Причината да се вка-
рат промените меж-
ду първо и второ чете-
не е, че това влиза в 
Закона за рибарство и 
аквакултури, защото в 
този закон в момента 
се гледа дребномащаб-
ният риболов. Точно ри-
боловът на лодки, а не 
на кораби и тези, ко-
ито тралят. Това не е 

проблем от вчера или 
днес, а проблем, кой-
то е наследен от 70-те 
години, когато насил-
ствено лодките на ри-
барите са прехвърлени 
от централното прис-
танище с обещанието, 
че ще бъдат узаконе-
ни. Както виждаме, не-
зависимо че непрекъс-
нато се променя зако-
нодателството, този въ-
прос продължава да 
стои нерешен“, каза 
още Вълков.

Твърденията, че с 
промените в закона 
ще се узакони някак-
ва сграда в така наре-
чените сараи на Ахмед 
Доган, бургаският депу-
тат определи като пъл-
на инсинуация.

„Спекулира се по те-
мата заради избори-
те. Христо Иванов и 
„Да България“ търсят 
да извлекат някакви 
дивиденти. Това няма 
как да стане по някол-
ко причини. Първата е, 
че тази сграда, за коя-
то се говори, не отго-
варя на условията. Тя 
не е в селищно обра-
зувание. Там няма и 
рибарско пристанище. 
Трябва да има ПУП и да 
е в ОУП. Това са едни 
общи приказки, че мо-
жело по-късно, по няка-
къв начин да се узакони 
тази постройка. Мисля, 
че политиците трябва 
да дадем малко крачка 
назад и да решим един 
въпрос, който 50 годи-
ни не се решава и на-
рушава спокойствието 
на хората. Важно е да 
съхраним древния им 
занаят, който е практи-
куван от много години“, 
добави той.

Иван Вълков, депутат: По темата 
се спекулира заради изборите  

MИНИСТЕРСТВО НА ПРАВОСЪДИЕТО
Главна Дирекция ”Изпълнение на наказанията”

ЗАТВОРА - БУРГАС
ОБяВА

На основание чл. 64, ал.1 от Закона за държавна собственост и чл. 2, т.1, във връзка с чл. 15 от 
Наредба № 7 от 14 ноември 1997г. за продажба на движими вещи – частна държавна собственост и 
заповеди № Л-4525/15.10.2020г. и № Л-4889/19.11.2020г. на гл. директор на ГД „ИН“, от 10.00 часа 
на 23.02.2021г. в Затвора Гр. БУрГаС ще се проведе повторен търг с тайно наддаване на движима 
вещ – частна държавна собственост, управлявана от затвора гр. Бургас, при начална тръжна цена, 
както следва:

№ по 
ред

Наименование и вид техни-
ката /марка, модел/

вид на МПС Мощност kw Година на  
производство

тръжна цена в 
лв. с вкл. ДДС

1 автобус Форд транзит автобус 56 Kw 1997 1531,33

Обявената цена за движимата вещ е с включен ДДС.
оглед на вещта може да бъде извършен всеки работен ден от 10:00 до 15.00 часа от 11.02.21г. 

до 22.02.21г. вкл. на адрес: Затвора гр. Бургас, адрес гр. Бургас, ул. „Индустриална“ № 88. тръжната 
документация може да бъде закупена в счетоводството на затвора гр. Бургас срещу сумата от 10,00 / 
десет / невъзстановими лева с вкл. ДДС.
офертите на кандидатите с всички необходими документи за участие в търга се приемат в деловодството 
на затвора гр. Бургас до 15.00 часа на 22.02.21г. в запечатан плик лично или от техен упълномощен 
представител. 

Информация и лица за контакт: 
Стефка Колева – стоковед - тел. 056/878785, 0878 252412
валентин Карагогов – домакин Зо „Житарово“ – тел. 056/844118, 0878 913585

ОБяВА
във връзка с чл. 4, ал. 2 от  Наредбата за условията и реда за 
извършване на оценка за въздействието върху околната среда, 

Диян Златинов Стоянов
ОБяВяВА:

инвестиционно намерение за строителство на Жилищна  
сграда в УПИ IХ -566, кв. 15 по плана на с. тръстиково,  

община Камено, област Бургас.

ОБяВА

Димитър Славов Димитров 
и Марийка Атанасова Дими-
трова уведомяват за инвести-
ционно предложение: „Изме-
нение на ПУП - ПрЗ за УПИ IV, 
V и VI по КК на гр.Бургас и рУП 
за УПИ III, IV, V и VI в кв. 45, 
пo плана на кв.Сарафово, гр. 
Бургас с последващо изграж-
дане на жилищна сграда с об-
служващ партер, подземен га-
раж и ограда“.

ОБяВА

„МИРАЛЕ“ ЕООД уведомя-
ва за инвестиционно предло-
жение: „Изготвяне на рУП за 
УПИ VII-3618 в кв. 35, пo пла-
на на к-с „Бр.Миладинови, гр. 
Бургас и последващо изграж-
дане на жилищна сграда“.

ОБяВА
Александър Христов уве-

домява всички заинтересо-
вани юридически и физиче-
ски лица за инвестиционното 
си намерение да направи по-
кривна конструкция на тераса 
на собствен апартамент с ад-
рес в гр. Приморско, ул. „Фла-
гман“ № 4. тел. за контакти:  
0888 807 627
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Новият управител Дим-
чо Димчев работи в “Ге-
нгер” ЕООД от м. май 
2020 г. като счетоводи-
тел, а от септември 2020 
г., е временно изпълня-
ващ длъжността управи-
тел на общинското тър-
говско дружество. След 
конкурс, кандидатурата 
му за шеф на Етнограф-
ския комплекс беше ут-
върдена с решение на Об-
щинския съвет от 29 яну-
ари 2020 г. Минути след 
решението разговаряме 

с Димчев за настоящето 
и бъдещето на общинско-
то дружество.

- Г-н Димчев, много 
кураж ще Ви трябва за 
управлението на “Ген-
гер” ЕООД в това труд-
но време. Освен огра-
ниченията заради пан-
демията, дружество-
то е с дълг към общин-
ския бюджет от 170 
хил. лв.?

- Ситуацията не е никак 
лека. Това, което ми дава 
надежда и оптимизъм са 
финансовите резултати, 
които постигнахме като 
приходна част през 2020 
г. До две седмици ще 
бъде внесен годишният 
счетоводен отчет на дру-
жеството, в който ще се 

види един много интере-
сен резултат - на фона на 
трудната обстановка, в 
която работим. Въпреки 
че в продължение на три 
месеца дружеството на 
практика беше без дей-
ност - през април, май и 
декември, успя да постиг-
не финансови параметри 
като приход, сравними с 
резултатите отпреди пет 
години.

- Как го постигна-
хте, вероятно от ико-
номии?

- Това е резултат от оп-
тимизирани разходи, на-
маляването на персона-
ла, на разходите за за-
плати и изчистването 
на ненужните дейности 
и разходите, свързани 
с тях.

- В заседателната 
зала стана ясно, че на 
работа в момента са 
само двама готвачи, 
всички останали са в 
неплатен отпуск, вклю-
чително и Вие. Въпреки 
това, участвате в раз-
носа на храна по до-
мовете?

- Да, налага се. Извърш-
ваме и различни ремонт-
ни дейности, тъй като ба-
зата има нужда от под-
дръжка. Това е и основ-
ното разходно перо. 

- Предвид ситуация-
та, вероятно ремонти-
те могат да бъдат от-
ложени. Считате ли, че 
дружеството може да 
бъде стабилизирано, 
ако механата и кафе-
нето отворят?

- Надежда общинското 
дружество да бъде ста-
билизирано винаги има. 
Ще се повторя, но исти-
ната е, че трябва да се 
инвестира в материал-
ната база. Базата трябва 
да се поднови - това не е 
правено близо 10 години. 
По този начин ще пече-
лим повече клиенти. Хо-
телската част е в трагич-
но състояние. В момента 
правим ремонти, за да я 
приведем в някакъв при-
личен вид.

- Какви са идеите Ви 
за “Генгер”?

- През есента на 2020 г. 
успешен беше опитът за 
организиране на тема-
тични вечери, които под 
една или друга форма ще 
продължим. Една от по-
соките ще бъде свърза-
на с инициативи за под-
растващите - за деца-
та и младите хора. Об-
мисляме различни фор-
ми, свързани с местни-
те традиции, патриотич-
ното възпитание и зана-
ятите. Вече имаме разго-
вори с ръководствата на 
училищата и общи идеи 
как да се случват неща-
та. Рекламата е особено 
важен акцент в работата 
ни през тази и следващи-
те години. Вярвам, че ще 
успеем да обединим уси-
лията на занаятчиите, за 
да върнем на комплекса 
облика, замислен от не-
говите създатели. Пред-
стои ни много работа.

НП

Надежда за стабилизирането на 
„Генгер“ винаги имаДимчо Димчев: 

Цел номер едно за новия 
управител е ремонтът на 
старите къщи

Димчо Димчев
По общински проект предстои основен ремонт на административната 

сграда в “Генгер” ЕООД

ПОКАНА
ЗА ПУБЛИЧНО ОБСЪЖДАНЕ 

НА ПРОЕКТА ЗА БЮДЖЕТ 2021
УВАЖАЕМИ СЪГРАЖДАНИ,
Кметът на община Айтос, на основание чл. 84, ал. 6 от 

Закона за публичните финанси, отправя покана към жи-
телите на общината, представители на бизнеса, НПО и 
всички заинтересовани страни за публично обсъждане 
на проекта на бюджет за 2021 година.

Материалите, представящи основните бюджетни по-
казатели, са публикувани на официалния сайт на Общи-
на Айтос, https://aytos.bg на 29.02.2021 г.

Публичното обсъждане ще се проведе на 
08.02.2021 г. от 14:00 часа в Заседателната зала, 
находяща се в гр. Айтос, ул. ”Цар Освободител” 
№3 при стриктно спазване на противоепидемич-
ните мерки.

Писмени становища и предложения по темата на об-
съждането могат да се изпращат на адрес: гр. Айтос, ул. 
”Цар Освободител” №3, да се депозират в Центъра за 
информация и услуги на гражданите в Община Айтос, 
както и на електронната поща на общината – obshtina@
aytos.bg

Васил Едрев
кмет на община Айтос
29.01.2021 г.

260% от средната брутна заплата в дружеството да получава новият управител, 
реши още Съветът.

Димчев ще разчита и на занаятчиите, за да върне туристите и старата слава на 
комплекса



Следвайки препоръките на 
националния оперативен щаб 
за намаляване продължител-
ността на проявите на закри-
то, в началото на ХVІ-о редов-
но заседание на Общинския 
съвет на 29 януари, председа-
телят Красимир Енчев прика-
ни съветниците да бъдат мак-
симално кратки в коментари-
те и въпросите си от трибуна-
та. Общинските съветници се 
съобразиха с апела на пър-
вия сред равни и заседанието 
от 13 точки успя да се вмести 
в рамките на един астрономи-
чески час.

С 26 гласа “за” общински-
те съветници приеха отчета и 
анализа на Красимир Енчев 
за дейността на Общински съ-
вет Айтос в периода май - де-
кември 2020 г. с 28 гласа “за”, 
с поименно гласуване, беше 
прието предложението на кме-
та Васил Едрев за представи-
тел на Община Айтос в извън-
редното Общо събрание на ак-
ционерите на „УМБАЛ-Бургас” 
АД гр.Бургас да бъде избран 
д-р Паруш Парушев - управи-
тел на „МБАЛ Айтос“ ЕООД.  
Д-р Парушев беше упълномо-
щен да гласува по точките в 
дневния ред на извънредното 
събрание и получи картбланш 
за определяне на позиция и 
мандат по решенията.

С 19 гласа “за” беше утвърде-
на кандидатурата на Димчо Ку-
царов Димчев за управител на 
общинско търговско дружество 
„Генгер” ЕООД  гр. Айтос. Пре-
ди гласуването Димчев пред-
стави актуалното състояние на 
дружеството към 25 януари 2020 
г. “Генгер” ЕООД има задълже-
ния към към доставчици и ин-
ституции в размер на 59 838 лв., 
от тях за ток и вода - 3254 лв. 
13 души са на щат, само двама 
готвачи работят, останалите, 
включително и управителят, са 
в неплатен отпуск, предвид из-
вънредната обстановка. Съвет-

никът от БСП Пламен Чолаков 
постави “морален казус, свър-
зан с двата проведени конкур-
са за управител на дружество-
то” и участието на Димчев във 
фирми със сходна на “Генгер” 
дейност, както и в контролния 
съвет на земеделска коопера-
ция. Оказа се, че още като вре-
менно изпълняващ длъжност-
та управител, Димчо Димчев е 
прекратил участието си в посо-
чените от Чолаков фирми, а що 
се отнася до моралния казус с 
конкурса, срокът за обжалва-
не отдавна е изтекъл. 
(Още в интервюто на НП  
с Димчо Димчев на стр. 1)

Общинският съвет прие пред-
ложението на кмета цените за 
таксиметров превоз да останат 
на нивото на 2020 г., тъй като 
няма причини те да бъдат про-
меняни. Минималните и макси-
малните цени на таксиметро-
вия превоз на пътници за един 
километър пробег по съответ-
ната тарифа, валидни на тери-
торията на община Айтос през 
2021 г. да остават същите като 
през 2020 г., решиха съветници-
те. Съответно, минимални цени 
80 ст. дневна тарифа и 90 ст. - 
нощна тарифа, и максимални - 
дневна тарифа – 2,00 лв. и нощ-
на тарифа – 2,50 лв.

По докладна записка на кме-
та Васил Едрев има решение за 
приемане на схеми за поста-
вяне на преместваеми обекти 
за извършване на търговия и 
др. обслужващи дейности вър-
ху терени общинска собстве-
ност на открито и на закрито, 
съгласно разпоредбите в На-
редбата за реда за разреша-
ване поставянето на премест-
ваемите обекти на територия-
та на община Айтос.

Картбланш получи и доклад-
ната записка на градоначални-
ка за създаване на нова соци-
ална услуга „Асистентска под-
крепа“, като делегирана от 

държавата дейност, по реда на 
Закона за социалните услуги. 
Капацитетът на специализира-
ната социална услуга за общи-
на Айтос ще е 53-ма потребите-
ли. Услугата включва ежеднев-
на почасова подкрепа в до-
машна среда на деца и лица с 
трайни увреждания и на лица 
в надтрудоспособна възраст, 
в невъзможност да се само-
обслужват. Услугата ще бъде 
предоставяна от лице, назна-

чено на длъжност „Социален 
асистент“. Максималната про-
дължителност за ползване на 
социалната услуга „Асистент-
ска подкрепа” от един потре-
бител е до 4 часа дневно, все-
ки работен ден, съобразно из-
готвената индивидуална оцен-
ка на потребностите. „Асис-
тентската подкрепа“ включва 
подкрепа на потребителите от 
социалния асистент за самооб-
служване; за движение и прид-
вижване; за промяна и поддър-
жане на позицията на тялото; 
за изпълнение на ежедневни и 
домакински дейности и за ко-
муникация.

Приемът на документи 
за „Асистентската подкрепа“ 
за кандидат-потребители и 
кандидати за персонал запо-
чна от 04.01.2021 г. в сградата 

на Общинския център за соци-
ални и здравни услуги, с ад-
рес: гр. Айтос, ул. „Васил Лев-
ски“ №5, всеки работен ден от 
08:30 до 12,00 часа и от 12,30 до 
17:00 часа.

По докладна записка на гра-
доначалника, и във връзка с 
искане на Клуба по спортна 
акробатика “Ейнджълс“, ОбС 
взе решение да предостави на 
клуба за ползване част от не-
движим имот – частна общин-
ска собственост, три помеще-
ния с обща площ 96,60 кв.м, на 
първи етаж от закритото ОУ ”Л. 
Каравелов”. Състезателите и 
треньорите на “Ейнджълс“ без-
възмездно да ползват за тре-
нировъчна дейност две стаи с 
площ от 80,00 кв.м и спомага-
телно помещение (съблекал-
ня) с площ от 16,60 кв.м, реши-

ха с пълно мнозинство общин-
ските съветници.

Без дебати и въпроси, с по-
имено гласуване беше приета 
докладната записка на кме-
та Васил Едрев за приемане 
на отчет за състоянието на об-
щинската собственост за пе-
риода м. януари- м. декември 
2020 година. 

(Още за отчета, на стр.3) 

Приета без “против” и “въз-
държал се” беше и Годишна-
та програмата за управление 
и разпореждане с имотите об-
щинска собственост в община 
Айтос през 2021 г. 

Одобрение от ОбС получи и 
докладната записка на кмета 
за разпределението на общин-
ския жилищен фонд в община 
Айтос. Община Айтос разпо-

лага с 45 годни за ползване по 
предназначение общински жи-
лища на територията на град 
Айтос. В общинските жилищни 
имоти са настанени социално 
слаби лица, лица с ниски до-
ходи и многодетни семейства, 
които отговарят на изисквания-
та за настаняване съгласно За-
кона за общинската собстве-
ност и разпоредбите на Наред-
ба за условията и реда за уста-
новяване на жилищните нужди 
на граждани, настаняване под 
наем и продажба на общински 
жилища.

Общинският съвет даде съ-
гласие да бъде разпределен 
общинският жилищен фонд  с 
предназначение за настаня-
ване под наем на граждани с 
установени жилищни нужди – 
41 бр., за продажба, замяна и 
обезщетяване на бивши соб-
ственици, чиито имоти са от-
чуждени за общински нужди 
– 0 бр., ведомствени – 0 бр. и 
резервни - 4 бр. Съветът въз-
ложи на кмета на общината да 
предприеме всички последва-
щи действия по стопанисване и 
управление на общинския жи-
лищен фонд. 

По предложение от Мариа-
на Димова – зам.-кмет на об-
щина Айтос, беше прекратена 
съсобственост между Община 
Айтос и физическо лице в кв. 
25 по плана на с.Пирне, общи-
на Айтос. 

НП
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Обитателите на Дома за стари хора  

с благодарност към Зюлкеф Байрамов
След пратката 

с предпазни мас-
ки за обитателите 
на Дома за ста-
ри хора “Св. Ди-
митър”, тези дни 
Зюлкеф Байра-
мов отново из-
ненада старите 
хора с подаръци, 
които ги трогнаха 
до сълзи. Ще при-
помним, че Бай-
рамов е родом от 
село Карагеорги-
ево, но от години 
живее и работи в 
Белгия. 

До Зюлкеф Байрамов 
от с. Карагеоргиево, общ. Айтос

Уважаеми г-н Байрамов,
Домуващите и ръководството на Дом за стари хора 

„Св. Димитър” - гр. Айтос, най-сърдечно Ви благода-
рим за направеното дарение от анцузи, лични при-
надлежности, хавлиени кърпи и шоколади..

Изненадахте и зарадвахте домуващите с Вашия бла-
городен жест, вдъхнахте им вяра и надежда, дарихте 
ги с добро настроение и самочувствие.

Пожелаваме Ви от сърце здраве, сила и постоян-
ство в нелеката задача да превръщате всяка идея в 
действие, което да носи радост и топлина.

Лилия Николова
Директор на ДСХ
гр. Айтос

Нов управител, нова социална услуга 
и стари цени за таксиметров превоз
Всички решения от януарското 
заседание на Общинския съвет
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Кметът с отчет как се управлява 
общинската собственост през 2020 г.
С 24 гласа “за” и с поимено 

гласуване Общинският съвет 
прие отчета на кмета Васил 
Едрев за състоянието на об-
щинската собственост за пе-
риода м. януари - м. декември 
2020 година. Отчетът на кме-
та е традиционен, докумен-
тът съдържа пълното наиме-
нование на обектите общин-
ска собственост, на наемате-
лите и ползвателите, опреде-
лени с решение на ОбС, както 
и сроковете на договорите за 
наем, и постъпилите средства 
в общинския бюджет. 

Кметският анализ е на база 
на приетата от Общинския 
съвет на 31.01.2020 г. Годиш-
на програма за управление 
и разпореждане с имотите - 
общинска собственост през 
2020 година. Програмата съ-
държа прогноза за очаквани-
те приходи и разходи, свър-
зани с придобиването, упра-
влението и разпореждането 
с общинските имоти, имоти-
те, които Общината има на-
мерение да придобие в соб-
ственост или да дари, както 
и имотите от първостепенно 
значение.

От представения Годишен 
анализ на извършените раз-
поредителни сделки с общин-
ско имущество стана ясно, 
че 55 са продажбите на имо-
ти-земеделски земи в зони-
те за земеделско ползване 
на стойност 211 177 лв. 29 са 
продажбите в регулация по 
чл.36 от ЗОС, на стойност 77 
061 лв. Останалите сделки са 
за продажба на имот в ре-
гулация на стойност 565 404 
лв., продажба в регулация по 
чл.35, ал.3 от ЗОС на стойност 
153 79,04 лв., учредено право 
на пристрояване на стойност 
1280 лв., продажба в зоните 
за земеделско ползване по 
чл.36 от ЗОС на стойност 200 
лв., продажба в зоните за зе-
меделско ползване по чл.35, 
ал.3 от ЗОС на стойност 3071 
лв. Приходите от продажби за 
периода м. януари - м. декем-
ври 2020 г. са на обща стой-
ност 873 572,04 лв. при прог-
ноза за очаквани приходи към 
31.12.2020 г. – 179 000,00 лв.  

През периода 1 януари - 31 
декември 2020 г. действат 57 
броя договори за наем на об-
щински нежилищни имоти в 
регулация. В Годишната про-

грама 2020 г. са предвидени  
приходи от отдаване под наем 
на нежилищни имоти в регу-
лация в размер на 107 000 лв. 
Реализираните приходи са в 
размер на 101 273,06 лв., из-
пълнението е 95%. Неизпъл-
нението на предвидените при-
ходи с около 6000 лв. е вслед-
ствие на освобождаване на 
наемателите от заплащане 
на наеми и такси за м. април 
- м. май 2020 г. след решение 
на ОбС-Айтос №68/30.04.2020 
г. и за изцяло/частично осво-
бождаване от заплащане на 

наемната цена за общински-
те нежилищни имоти в услови-
ята на извънредна епидемич-
на обстановка, в изпълнение 
на решение №183/23.12.2020 г. 
на ОбС-Айтос.

Общински имоти или час-
ти от тях са отдадени безвъз-
мездно по силата на 40 броя 
действащи договори на спорт-
ни клубове, организации на 
бюджетна издръжка и органи-
зации с общественополезна 
дейност. През периода дейст-
ват и 37 договора за наем на 
общински жилища. В Годиш-

ната програма за управле-
ние и разпореждане с имо-
тите общинска собственост 
през 2020 г. са предвидени 
приходи от наем на общински 
жилищни имоти в размер на  
13 500,00 лв. До 31.12.2020 г. са 
реализирани приходи в раз-
мер на 13 828,64 лв., изпълне-
нието е 102%. 

Предвидени в програма-
та са 132 000,00 лв. от наем/
аренда на земеделска земя и 
60 000 лв. от наем за ползване 
на пасища и мери. От начало-
то на 2020 година са реализи-
рани приходи от наем/аренда 
на общински имоти извън ре-
гулация – земеделски земи, 
пасища и мери на обща стой-
ност 200 349,22 лв., в това чис-
ло - от училищни земеделски 
земи – 124 847,76 лв. при зало-
жени в програмата 113 000,00 
лв.; от общински земеделски 
земи - 10 263,21 лв. при очак-
ван резултат 19 000,00 лв.; от 
пасища и мери – 65 238,25 лв. 
при прогноза 60 000,00 лв. Ни-
ският размер на приходите от 
общинските земеделски земи 

се дължи на прекратените 
през годината 4 броя догово-
ри за наем/аренда. През пе-
риода са постъпили като при-
ход в общината 109 983,85 лв. 
от наеми по сключени догово-
ри за ползване на полски пъ-
тища и канали при очаквани в 
края на 2020 г. 60 000,00 лв.

От 27 броя язовири-публич-
на общинска собственост, за 
9 са сключени договори за 
концесия, 8 са отдадени под 
наем и за един от тях е въз-
ложено управлението на риб-
ните ресурси. През м. юли и 

м. август 2020 год., с догово-
ри за дарение, Община Ай-
тос прехвърля на Българската 
държава, чрез областен упра-
вител на област Бургас, пра-
вото си на собственост вър-
ху следните недвижими имо-
ти – публична общинска соб-
ственост: язовир „Мъгленски 
път“ и язовир „Чатала“ в зем-
лището на с. Пещерско; язо-
вир „Раклиновски път“ в зем-
лището на с. Раклиново; язо-
вир „Меселим 1“ в землището 
на с. Караново; язовир „Дер-
мен дере“, в землището на с. 
Поляново и язовир „Помпена 
станция“ в землището на гр. 
Айтос. При очаквани приходи 
от концесии върху язовири за 
2020 г. в размер на 18 000 лв. 
са реализирани 15 566,40 лв. 
Приходите от наем на язови-
ри са в размер на 2130,99 лв., 
при прогноза 3600 лв. 

Приходите от концесия на 
изграденото в УПИ ІV, кв.21 
по плана на гр. Айтос спорт-
но съоръжение са в размер 
на 1670,40 лв. при заложени 
по програма 1500,00 лв.

По схемата на местата за 
поставяне на преместваеми 
обекти за търговия и други об-
служващи дейности на закри-
то, са сключени 24 броя до-
говори за наем. Реализира-
ни са приходи от премества-
еми съоръжения на стойност  
25 696,00 лв. при годишна 
прогноза 28 000,00 лв. В про-

грамата са предвидени при-
ходи от такси от пазари на 
стойност 40 000,00 лв., в т.ч. 
25 000,00 лв. от Промишлен па-
зар и 15 000,00 лв. от Коопера-
тивен пазар. Към края на го-
дината Общината отчита при-
ходи съответно 3140,40 лв. от 
Промишлен пазар и 15 063,60 
лв. - от Кооперативен пазар. 
Причината за неизпълнение-
то на предвидените приходи 
от преместваемите обекти е 
освобождаването на наемате-
лите от заплащане на наеми и 
такси през периода м. април - 
м. май, а ниският ръст на при-
ходите от Промишления па-
зар е следствие от преуста-
новяване на дейността му от 
м. февруари 2020 г. 

Постъпилите средства от 
такси за рекламно-информа-
ционни елементи са 7045,00 
лв. Приходите от такси за 
ползване на терени (маси, 
търговия на открито и др.) са 
28 279,11 лв. През м. декември 
2020 г. Община Айтос е придо-
била безвъзмездно право на 
собственост върху учебната 
база (земя и сгради), ползва-
ща се от ПГСС “Златна нива“ 
и бившето военно поделение 
в града.

За периода м. януари - м. 
декември 2020 г. направени-
те разходи, свързани с при-
добиването, управлението и 
разпореждането с имоти об-
щинска собственост, са общо 
961 55,23 лв., в т. ч. за техниче-
ска поддръжка на язовирите 
- 34 920,00 лв., за скици, удос-
товерения, разделяне, зас-
немане, трасиране на имоти 
- 2832,00 лв., за дезинфекция, 
дезинсекция, дератизация -  
29 602,80 лв., за изготвяне на 
пазарни оценки - 6930,00 лв., 
за възнаграждение за опе-
ратор на язовирните стени - 
8000,00 лв., разходи за външ-
ни услуги, материали и текущ 
ремонт на общински имоти - 
3700,00 лв., такси за вписва-
не на договори за прехвър-
ляне правото на собственост 
от държавата на общината -  
10 170,43 лв.

НП

На 31 януари в 13.20 ч. 
на пътя София – Айтос – 
Бургас, в района на раз-
клона за с. Съдиево, л.а. 
„Сеат Ибиза“, управля-
ван от 79-годишен мъж, 
движещ се в посока Бур-
гас, извършва ляв завой, 
нарушавайки пътната 
маркировка, като отне-
ма предимството и до-
пуска ПТП с движещия 
се по път с предимство 
л.а. „Форд Фокус“, уп-
равляван от 56-годишен 
айтозлия. 

От пътнотранспортно-
то произшествие е по-
страдала пътуващата в 
л.а. „Сеат Ибиза“ 77-го-
дишна бургазлийка, коя-
то е с фрактура на две ре-
бра, без опасност за жи-
вота. Настанена е за ле-
чение в УМБАЛ - Бургас.

Участвайте в анкета  
на сайта https://aytos.bg

Съобщение

Съгласно чл.9а, ал.1 от Наредба №13 от 26 август 2016г. за мер-
ките за опазването на пчелините и пчелните семейства от отравяне 
и начините за провеждане на растителнозащитни, дезинфекционни 
и дезинсекционни дейности Българската агенция по безопасност 
на храните създава и поддържа електронна платформа за оповес-
тяване на растителнозащитните, дезинфекционните и дезинсекци-
онните дейности (ЕПОРД).

Съгласно чл.9а, ал.4 от същата наредба лицата, които извърш-
ват/възлагат растителнозащитни, дезинфекционни и дезинсекци-
онни дейности с наземна и авиационна техника и собствениците 
на животновъдни обекти (пчелини), регистрирани съгласно Зако-
на за ветеринарномедицинската дейност, се регистрират самос-
тоятелно в ЕПОРД чрез валиден адрес за електронна поща и пер-
сонален код.

Земеделските стопани се регистрират с имейл и номер на сер-
тификат по чл.83 от Закона за защита на растенията, наличен в 
регистъра на лицата, които притежават такъв сертификат, с пра-
во за използване на продукти за растителна защита от професио-
нална категория на употреба.

Пчеларите се регистрират с имейл и номер на пчелина от удос-
товерението за регистрация на животновъдния обект.

Лицата, които извършват/възлагат растителнозащитни, дезин-
фекционни и дезинсекционни дейности с наземна и авиационна 
техника, в срок не по-малко от 3 дни и не повече от 15 дни преди 
датата на третирането са длъжни да въведат информация за дей-
ностите в ЕПОРД.

Оповестяването се извършва автоматично от ЕПОРД, като на 
всеки регистриран собственик на пчелин, чиито пчелини попадат 
в 3-километрова зона около блок с планирана дейност, се изпра-
ща електронно писмо.

След уведомяването, собствениците на пчелини са длъжни да 
предприемат мерки по опазването на пчелните семейства от отра-
вяне чрез покриване или затваряне на кошерите или по друг под-
ходящ начин. По преценка на собствениците мястото на пчелина 
може да бъде обозначено с бял флаг.

От 1 март 2021г. оповестяването ще се извършва само чрез 
електронната платформа.

Oт 01.03. 2021год. Община Айтос няма да приема уведомител-
ни писма.

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

Васил Едрев - кмет на община Айтос

Уважаеми граждани на Об-
щина Айтос, 

В изпълнение на Закона 
за регионалното развитие 
и в отговор на предстоящи-
те предизвикателства пред 
новия програмен период на 
Европейския съюз, стартира 
разработването на План за 
интегрирано развитие на Об-
щина Айтос за периода 2021 
- 2027 г. Неговата основна 
цел е да определи основните 
приоритети, задачи и посока-
та за развитие на общината 
през следващите 7 (седем) го-
дини. Ето защо, Вашето мне-
ние, идеи и оценка за про-
цесите и насоките за разви-
тие на общината са изключи-
телно важни и ценни за нас. 
Анкетната карта е достъпна 
на следния интернет адрес: 
https://forms.gle/WDpCQsHVqYjA2uJx7 

Можете да попълните анкетната карта в 
официалния сайт на Община Айтос https://
aytos.bg. Мнението на всеки от Вас е важно 
за изработването на План 2021-2027 г.! По-
лучените резултати ще бъдат взети предвид 

и използвани при подготовката на План за 
интегрирано развитие на община Айтос за 
периода 2021 – 2027 г.

Предварително Ви благодарим за Ва-
шата ангажираност, мнения и изразе-
на позиция!

Катастрофа 
до Съдиево ВАШиТе МнениЯ, иДеи, оЦенКи СА ВАЖни 

За изготвяне на План за интегрирано развитие 
(ПиРо) на община Айтос за периода 2021-2027 г.



Първомартенската обредност заема важно място 
в годишния зимен цикъл, с нея се отбелязва прехо-
дът от зимата към пролетта.

Преплитането на белия и червения конец е стар 
народен обичай, носещ вяра в утрешния ден и ста-
нал символ на здраве, благополучие и успех.

Конкурсът ще се проведе в следните категории:
• МАРТЕНИЦИ ЗА ЗАКИЧВАНЕ
• ГРИВНИ
• ПАНА
  
В конкурса  могат да вземат участие деца от об-

щина Айтос от 1 – 4 клас.
Журито ще оценява:
ДОСТОВЕРНОСТТА, ХУДОЖЕСТВЕНАТА СТОЙ-

НОСТ И ОРИГИНАЛНОСТТА.
Така, че задействай въображението си и направи 

нещо невиждано досега 
и все пак традиционно.
Всяка творба трябва да бъде придружена от след-

ната информация:
Трите имена и възраст на автора, учебно заведе-

ние и телефон за връзка.
Мартениците трябва да бъдат представени в чи-

талището до 19.02.2021 г. 
Експонатите не се връщат.
Най-добрите модели ще бъдат наградени и експо-

нирани в изложба във фоайето на читалището.

За допълнителна информация:
Тел. 0558 22723; 0879168013 – Цветелина Дра-

гиева
e-mail:  chitalishte_aitos@abv.bg

Общинският съвет в 
Айтос взе решение да 
предостави на клуба 
по спортна акробатика 
“Ейнджълс“ - Айтос за 
безвъзмездно ползване 
част от общински имот. 
Имотът е бившето ОУ 
”Л. Каравелов” - част-
на общинска собстве-
ност. На клуба Съветът 
предостави три помеще-
ния с обща площ от 96,60 
кв.м на първия етаж, в 
западната част, вляво 
от входа. Става дума за 
две стаи с площ от 80,00 
кв.м и спомагателно по-
мещение (съблекалня) с 
площ от 16,60 кв.м.

Предложението е от 
кмета Васил Едрев във 
връзка със заявление 
от клуба, в което се на-
стоява помещенията 
да бъдат предоставени 
за тренировъчна дей-
ност. Сдружение Клуб 
по спортна акробатика 
“Ейнджълс“ е вписано 
в Регистъра на лицен-
зираните спортни фе-
дерации като член на 
Българската федерация 
по спортна акробати-
ка с удостоверение от 
12.08.2020 г. 

“Клубът развива ак-
тивна спортна дейност 
на територията на об-
щина Айтос, участва в 

държавни първенства и 
има спечелени отличия 
в множество състеза-
ния. Дейността му е от 
голямо значение за раз-
витието на физическо-
то възпитание и спор-
та сред подрастващите” 
пише още в докладната 
записка на кмета.

Според становище-
то на общинската ад-

министрация, в момен-
та помещенията не са 
необходими за пряка-
та дейност на Община 
Айтос и могат да бъдат 
предоставени на клуба. 
Съгласно Закона за об-
щинската собственост, 
безвъзмездното право 
на ползване се учредя-
ва без търг или конкурс, 
само след решение на 

Общински съвет, прие-
то с мнозинство две тре-
ти от общия брой на съ-
ветниците. А срокът на 
правото на ползване не 
може да бъде по дълъг 
от 10 години.

ОбС реши да учре-
ди безвъзмездно пра-
во на ползване на клуб 
по спортна акробатика 
“Ейнджълс“, предста-

влявано от Димитрин-
ка Грудева - председа-
тел, за срок от 3 години 
върху част от недвижим 
имот - частна общинска 
собственост - три поме-
щения с обща площ 96,60 
кв.м, в бившето ОУ ”Л. 
Каравелов”- гр. Айтос. 
Помещенията се пре-
доставят за провежда-
не на спортни трениров-

ки по акробатика. Мест-
ният парламент възложи 
на кмета на община Ай-
тос да сключи договор 
за безвъзмездно пра-
во на ползване с Клуб 
по спортна акробатика 
“Ейнджълс“, при услови-
ята, описани в предста-
вения пред ОбС проект 
за договор.

НП
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Благотво

Творбите на младите 
дарования оценяваше 
Недялко Йорданов

КСА „Ейнджълс“ да тренира в бившето  
ОУ „Л. Каравелов“, реши местният парламент

В събота и неделя в но-
вата спортна зала “Аетос”, 
баскетболен клуб “Вихър” - 
Айтос беше домакин на тур-
нира от ЗОНА ЗАГОРЕ за 
момчета до 13 години. От-
борът на клуба изигра два 
страхотни мача срещу сил-
ни съперници - “Тунджа” и 
“Берое”. И треньори, и ро-
дители се радват на из-
растването на децата, кои-
то тази година с много хъс 
побеждават сериозни про-
тивници.

“Браво, Орлета! Трябват 
ви само много желание и 
тренировки, за да вървите 
напред”, радва се на успе-
ха треньорският щаб.

НП

Ще ползва базата безвъзмездно за срок от три години

Народно читалище 
„Васил Левски 1869“ - 

Айтос дава старт на 
единадесетия 

общински конкурс

„Моята красива 
мартеница 2021”

Момичетата на “Ейнджълс“ вече с тренировъчна база
Републиканските шампиони на клуба Пролетина 

Иванова - Неделина Димитрова

БК „Вихър“ домакин на ЗОНА ЗАГОРЕ - 
айтоските баскетболисти с поредна победа



Дона МИТЕВА

Идентифицирани са над 
662 наименования на блю-
да от черноморската кухня 
от България, Грузия, Русия, 
Молдова, Румъния, Турция 
и Украйна. Проектът е вече 
на етап, насочен към реду-
циране на единната база 
данни от ястия до ограни-
чен брой от тях – най-под-
ходящи за маркетинг. Сега 
задачата е да се оформи 
кратко общо меню, което 
ще включва не повече от 50 
ястия. 

През март 2021 г. този 
етап ще бъде завършен и 
краткото обединено меню 
ще стане основа за бъде-
щата архитектура на бран-
да „Черноморска кухня и 
инструмент за развитие на 
бизнеса“.

През 2016 г. бе поставено 
началото на този проект, 
чиято цел е обединяване на 
най-добрите ястия от етни-
ческите кухни на различни-
те черноморски държави в 
една обща кухня и нейното 
брандиране.

„Черноморската кухня, 
която създава Black sea 
Cuisine, не е безразборна 
съвкупност от всички яс-
тия, характерни за Черно-
морското крайбрежие, а 
внимателно подбран огра-
ничен техен брой, най-чес-
то срещани по крайбрежи-
ето, най-приемливи за про-
мотиране и имащи шанс за 
международен успех“, каз-
ва Владимир Баканов, пре-
зидент на BSC - ITEC (Чер-
номорска кухня - Междуна-
роден трансбрегови изпъл-
нителен комитет) 
–(International Transcoast 
Executive committee). Пред 
руско специализирано из-
дание той е категоричен, че 
черноморската кухня ще се 
нареди сред 12 -13-те све-
товноизвестни кухни.

„Черноморската кухня 
трябва да бъде проста, 
вкусна и евтина“, е слога-
нът на Black sea Cuisine.

Основната задача е да 
се разработи и предложи 
на крайните потребители, а 
също и на малките, средни-
те и големите предприятия 
уникален бранд – „Черно-
морска кухня“ – и да се на-
прави разпознаваема и 
предпочитана по целия 
свят.

Подправките от крайбре-
жието ни пасват на ястията 
на всички останали кухни 
от причерноморските стра-
ни. Иначе Българското Чер-
номорие присъства със са-
лати, стартери и основни 
ястия. Не трябва да пропус-
на миш-маш, таратор, каш-
кавал пане - все простички, 
но вкусни гозби. От българ-
ските вина има някои, кои-
то прекрасно се съчетават 
включително с ястия от 
Южното и Източното край-
брежие, които, както се 
знае, са много пикантни. 

Не трябва да забравяме, 
като представяме българ-
ския дял от ястия, които са 
в селекцията, и миди на-
тюр. В процеса на пригот-
вянето им е добре да бъдат 
напръскани с Шардоне ба-
рик (отлежало 6 месеца в 
дъбова бъчва). Рецептата 
на нашите миди е най-
изчистена, без со-
сове, зеленчуци, 
които променят 
вкуса на мида-
та.

Част от 
българските 
вина се съ-
четават от-
лично не 
само с на-
шата кухня. 
Те покриват 
и целия спек-
тър“, коменти-
ра Желязко 
Атанасов, вице-
президент на BSC 
ITEC.

Българското при-
съствие при сирената е 
много слабо. За сравнение, 
по Южното крайбрежие 
има 108 вида сирена, по 
Източното имат 14 вида 
международно регистрира-
ни и около 83 регионални. 
На практика производство-
то на сирене и кашкавал е 
уплътняване на излишъци-
те от прясно мляко. У нас 

такова няма.
Като цяло, участието на 

БГ десертите в базата дан-
ни ястия, е слабо – под 30. 
Обяснението на оскъдност-
та е, че в миналото населе-
нието около морето е било 

твърде бедно, за да глези 
небцето си с десерти. По-
скоро е залагало на плодо-
ве, отколкото на изтънчени 
сладории.

Предполагаемата между-
народна целева аудитория 
на потребителите на черно-
морската кухня превишава 
500 милиона човека по 
предварителни изчисле-
ния. 

Реализацията на проекта 
ще премине през няколко 
последователни етапа, 
свързани с формиране ар-
хитектурата на кухнята и 
самия бранд, подготовка 
на специалисти и марке-
тингови дейности. 

Първите етапи са вече 
реализирани на база 
многогодишните из-
следвания за иден-
тифициране и оп-
исване на всич-
ки типични яс-
тия и съставя-
не на единна 
обща база 
данни. Това 
бе завърше-
но през март 
2020 г. В след-
ващите етапи 
ще се разра-
ботват концеп-
ции за много 
форматни промо-
ционални събития – 
фестивали, панаири, 
изложби, галавечери, ку-
линарни мастър класове и 
др., насочени към популя-
ризиране на черноморска-
та кухня. 

„Надяваме се, че тези 
дейности ще помогнат за 

подобряване ка-
чеството на ту-

ристическия по-
ток и ще нама-
лят антропо-
генното въз-
действие вър-
ху крайбреж-
ните зони“, 
к о м е н т и р а 
Желязко Ата-
насов.

Начертани 
са и основните 

принципи на 
формирането на 

международния 
клъстер „Черномор-

ска кухня“, включващ 
представители на бизнеса 
– ресторантьори, хотели-
ери, производители на ре-
гионални продукти, виноп-
роизводители, туроперато-
ри и други заинтересовани 
участници на пазара. Клъс-
терът трябва да се превър-
не в ефективна платформа 
за развитието на съществу-
ващия и създаването на 
нов бизнес в черноморска-
та зона.

На този етап в реализа-
цията на проекта участват 
представители от България, 
Грузия, Русия, Румъния, 
Турция и Украйна. Всички 
дейности се управляват и 
координират от междуна-
роден комитет BSC ITEC.

Значителна част от дей-

ността му се извършва в 
Република България – цен-
тралата е в град Поморие, 
където в бъдеще ще бъде 

ситуиран главният офис на 
Академията на „Черно-

морска кухня“. Мото-
ри на проекта в 

България са хо-
телиерът Геор-

ги Тръпков, 
Соня Енило-
ва, предсе-
дател на 
Бургаската 
регионална 
туристиче-
ска асоциа-
ция и изтък-

натият вар-
ненски готвач 

с множество 
специализации в 

чужбина Желязко 
Каракашев.

През септември тази 
година е планирана голяма 
международна галавечер – 
Black Sea Cuisine в 100 рес-
торанта по цялото крайбре-
жие и в столиците на при-
черноморските страни. 

Избират около 50 рецепти  
от над 600 за „Черноморска кухня“
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Георги Тръпков приготвя  
здравословна крем супа

Black Sea Merchimek 
Chorba е една от най-
популярните супи в 
черноморската кух-
ня и може да бъде 
описана като су-
па от червена 
леща. Тя е ва-
жна част от 
ежедневието 
на хората по 
крайбрежието. 
Сервира се пре-
димно за вечеря 
или за обяд, пре-
ди основното яс-
тие. 

Името чорба идва 
от турската дума Corba 
(Шурпа), което означава 
супа и се произнася по разли- чен начин 
на различните брегове на морето. Името Merchimek идва от 
турската дума Mercimek, която е леща на английски.

Черноморската Merchimek Chorba се състои от основни, 
но много здравословни съставки: червена леща, лук, морко-
ви, зехтин, доматено пюре, сол, кимион, натрошен червен 
пипер и черен пипер.

Червената леща се готви много по-бързо от кафявата или 
зелената леща. Разгражда се лесно и е идеална за гладка и 
кремообразна супа.

Оригиналната рецепта за черноморската Merchimek 
Chorba идва от южното крайбрежие на нашето прекрасно 
море, където обикновено се нарича Mercimek Chorbasi.

У нас тя бе разработена и адаптирана от екипа на ресто-
рант Saint George Bar&Grill Pomorie в лицето на собственика 
му Георги Тръпков.

Знаете ли какво е общото между облаците, мор-
ската вода и кулинарното изкуство? Всички те лес-
но могат да преминат всякакви държавни граници 
без паспортен контрол. Нашата Black Sea Cuisine е 
трансгранична, обща кухня от всички крайбрежия.

От ляво надясно: Желязко Атанасов, Владимир 
Баканов и Емрах Йомер Кам

Владимир Баканов от Русия, Желязко Атанасов от България и Борис Ново-
жилов от Украйна взеха участие миналата година в Работната група по кул-
турно и туристическо сътрудничество на Организацията за Черноморско ико-
номическо сътрудничество и в работата на четвъртия международен форум 
„Пътят на коприната“ в турския град Трабзон

Калканът остава извън менюто

Любопитна подробност е, че по решение на всички стра-
ни, участващи в проекта, от базата данни е изключен кал-
канът. Специалистът ихтиолог в работната група е подчер-
тал, че популацията на тази дънна риба върви стремглаво 
надолу и ако той бъде включен в менюто, за две години ще 
изчезне.



Георги РУСИНОВ

За ремонта на улица „Ма-
кедония“ се изчаква ВиК-
Бургас за подмяна на мре-
жата. След приключване на 
дейностите от страна на дру-
жеството Община Бургас 
има готовност да започне 
реконструкция. Това посоч-
ва в отговор до общинския 
съветник Станимир Апосто-
лов кметът Димитър Нико-
лов. 

По време на сесията на 
Общински съвет градоначал-

никът поясни, че подобен е 
проблемът с много от улици-
те в града. Затова местният 
парламент прие да подкрепи 
искането на Николов за ре-
монти от страна на ВиК-Бур-
гас, за да може общината да 
започне реконструкции на 
улиците. Освен „Македония“ 
администрацията има готов-
ност за ремонти на още над 
20 улици в града, които са 
най-наложителни заради ло-
шото им състояние.

Друг общински съветник – 
Живко Господинов от БСП, 

пита дали в Бюджет 2021 са 
предвидени ремонти на три 
улици в Българово. Става 
въпрос за „Шейново“, „Ни-
кола Вапцаров“ и „Атанас 

Манчев“. В писмо Господи-
нов заявява, че след срещи 
се е запознал с лошото със-
тояние на настилките. 

От отговора на админи-
страцията става ясно, че 
след приемане на Бюджет 
2021 ще бъде направено раз-
пределение по приоритети 
между всички съставни се-
лища на територията на об-
щината. В зависимост от сте-
пента на аварийност ще за-
почнат и ремонти на улични 
и тротоарни настилки.

Колегата му от БСП Георги 
Спасов имаше питане за ули-
ца „Христо Ботев“ в село 
Братово. Тъй като според жи-
телите на селото тя от години 
има нужда от ремонт, той се 
интересува предвижда ли се 
да залегне в разходите по 
тазгодишния бюджет на об-
щината. Кметът Николов от-
говаря, че в предходни годи-
ни половината от улицата за-
падно от улица „Освобожде-
ние“ е била ремонтирана. Та-
зи година ремонтът и на дру-
гата част ще бъде предложен 
като приоритетен.

Костадин Андонов от ДБГ 
бе отправил питане, свърза-
но с уличната инфраструкту-

ра на квартал „Сарафово“. 
Той искаше да знае какъв е 
размерът на инвестициите в 
нея през последните 3 годи-
ни. Общинският съветник пи-
та и дали поддържащата 
фирма е представила план 
за рехабилитацията на път-
ната мрежа и ако има такъв, 
дали отговаря на реалнос-
тта. На последно място Ан-
донов иска да му се отгово-
ри дали фирмата е санкцио-
нирана за некоректно об-
служване на квартала.

От отговора на кмета Ни-
колов става ясно, че общи-
ната има сключен договор с 
фирма за строителство, ос-
новен ремонт, рехабилита-

ция и текущо поддържане на 
улиците, общинските пътища 
и техните съоръжения на те-
риторията на община Бургас 
по осем обособени позиции. 
Една от тях касае и Сарафо-
во. От началото на договора 
до 31.12.2020-а са изразход-
вани 1 294 580 лева. Посочва 
се още, че по договор изпъл-
нителят е длъжен да прави 
регулярни обходи и да из-
вършва неотложни аварийно 
ремонтни дейности. Изготвя-
нето на рехабилитационен 
план не било в задълженията 
на изпълнителя на поръчка-
та, а наложени санкции се 
приспадат при отчитането на 
дейностите.

Георги РУСИНОВ

Подмяната на осветлени-
ето по крайбрежната алея в 
частта от „капаните“ до Мо-
ста ще приключат до проле-
тта. Това става ясно от отго-
вор на кмета на община 
Бургас Димитър Николов до 
общинския съветник Васил 
Иванов. Той пише, че граж-
дани са му сигнализирали, 
че още от лятото по велоа-
леята, водеща към Сарафо-
во, има изгорели крушки. 
Затова Иванов пита дали е 
възможно да се възложи 
дефектация на участъка и 
ако да, в какъв срок ще бъ-
де извършена.

Кметът отговаря, че със 
средства от бюджета още 
през изминалата година ос-
ветлението е било подмене-
но и към момента няма де-
фектирали осветителни те-

ла, а частичните проблеми с 
несветещи крушки идват от 
електрозахранването, кои-

то се отстраняват регуляр-
но. Николов добавя още, че 
поетапно се подменя и ос-

ветлението в Морската гра-
дина със средства от бю-
джета.

Чакат ВиК за  
ремонта на улица „Македония“ 
Инфраструктурата в съставните  
селища ще се ремонтира поетапно
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Георги РУСИНОВ

Общинските съветници 
Живко Табаков, Манол То-
доров и Стоян Грозев питат 
шефа на ОП „Транспорт“ 
паркират ли безплатно или 
на преференциални цени в 
„синята зона“ до Общината 
общински служители. Те по-
сочват, че до тях са прис-
тигнали сигнали от гражда-
ни, които твърдят, че това е 
практика и е в нарушение с 
Наредбата.

Отговорът на шефа на ОП 
„Транспорт“ Андрей Рунчев 
не хвърля много светлина 
дали в действителност об-
щински служители парки-

рат безплатно, или на пре-
ференциални цени. Той по-
сочва, че при издаването 
на стикери за „синя“ и „зе-
лена“ зона в Бургас 
стриктно и точно се спазват 
изискванията, при които се 
предоставя правото на пре-
ференциално паркиране.

„Това, че дадено лице е 
общински служител, не е 
основание за придобиване 
на такова право. Ако лице-
то, кандидатстващо за сти-
кер за локално паркиране, 
не покрива всички изисква-
ния, записани в наредбата, 
то получава мотивиран от-
каз“, гласи още отговорът 
на Рунчев.

Съветници питат 
паркират ли безплатно  

в „синя зона“  
общински служители

Подмяната на осветлението по част от 
крайбрежната алея приключва напролет

„Черноморски фар“

Ще има ли санкции за из-
пълнителя на новоизградения 
обходен път на Поморие и лип-
сата на изградена отводнител-
на инфраструктура? Този въ-
прос зададе народният пред-
ставител от ПГ на „БСП за 
България” Николай Тишев на 
министъра на регионалното 
развитие Петя Аврамова. От 
парламентарната трибуна той 
обясни, че е получил множе-
ство сигнали от местни жители 
за компрометиране на посо-
чения участък. В приложените 
снимки ясно се вижда, че но-
воизградените подлези за пре-
минаването на селскостопан-

ска техника и на животни са 
наводнени и съответно не мо-
гат да бъдат използвани. В та-
зи връзка народният предста-
вител постави и други въпро-
си: Ще бъде ли изискано от из-
пълнителя да възстанови ще-
тите и подобри необходимата 
инфраструктура? Как е допус-
нат в експлоатация обектът, 
след като видимо при първите 
по-обилни дъждове части от 
него стават нефункционални? 

От отговора на министър 
Аврамова стана ясно, че няма 
основание Агенция „Пътна ин-
фраструктура“ да налага санк-
ции на изпълнителя, както и че 
строителят ще предприеме 
действия за възстановяване 

на засегнатите елементи на 
пътния профил.

„Добре е, че АПИ е направи-
ла съответните проверки и съ-
ответните констатации, но от 
отговора, който чух, разбирам, 
че ще си останем само с това. 
Видимо от констатациите е, че 
имаме некачествено строител-
ство, тъй като дори след из-
помпването на водата продъл-
жава да се събира вода в тези 
ниски части”, коментира Нико-
лай Тишев. По думите му, кога-
то се изгражда такава инфра-
структура, все пак трябва да 

се предвиди, че в България по-
някога падат и обилни валежи 
и това би трябвало да е зало-
жено в проекта. 

„От отговора разбирам също, 
че санкции към изпълнителя ня-
ма да има, освен че той ще на-
прави някакви подобрения, ко-
ето обаче не е санкция. В тази 
връзка целта на санкцията, коя-
то налага държавният орган е, 
че при следващо изграждане 
на подобни обекти изпълните-
лят не трябва да допуска подо-
бен тип некачествено изпълне-
ние”, заключи Тишев.

Няма да санкционират изпълнителя  
на обхода на Поморие за наводнен път
След въпрос 
на депутат 

СЪОБЩЕНИЕ
До заинтересованите лица и общественост

Съгласно изискванията на чл. 4, ал. 2 на Наредбата за условията и 
реда за извършване на оценка на въздействието върху околната среда

ЖЕЧО ГЕОРГИЕВ АТАНАСОВ, уведомява всички заинтересова-
ни лица, че има следното инвестиционно предложение за ,,Из-
граждане на еднофамилна вилна сграда в ПИ 44094.1.1139, по 
КККР на с. Лозенец, Община Царево Област Бургас”.

Писмени възражения и предложения от заинтересованите лица 
могат да се изпратят в 14-дневен срок от обявяване на съобще-
нието на следните адреси:

Община Царево, гр. Царево, ул. ,,Хан Аспарух" №36
РИОСВ-Бургас, гр. Бургас, ул.,,Перущица" №67, ет. 3

СЪОБЩЕНИЕ
До заинтересованите лица и общественост

Съгласно изискванията на чл. 4, ал. 2 на Наредбата за условията и 
реда за извършване на оценка на въздействието върху околната среда

ДИМО ГЕОРГИЕВ ДИМОВ, уведомява всички заинтересовани 
лица, че има следното инвестиционно предложение за ,,Изграж-
дане на жилищна сграда в ПИ 32514.501.9528, по КККР на с. Из-
грев, Община Царево Област Бургас”.

Писмени възражения и предложения от заинтересованите лица 
могат да се изпратят в 14-дневен срок от обявяване на съобще-
нието на следните адреси:

Община Царево, гр. Царево, ул. ,,Хан Аспарух" №36
РИОСВ-Бургас, гр. Бургас, ул.,,Перущица" №67, ет. 3

Николай Тишев с въпроси към министър Петя 
Аврамова 



Михаил КОЛЕВ

Плувецът Цанко Цан-
ков ще атакува поредния 
си рекорд през юли тази 
година. Това заяви пред 
вестник „Черноморски 
фар” бургазлията. Той ще 
се опита да преплува за 
най-бързо време Гибрал-
тарския проток.

Цанков и екипът му ще 
бъдат от 1 до 10 юли в Ис-
пания, за да чакат подхо-
дящо време, в което да 
се извърши опитът за 
световното постижение. 
Гибралтарският проток е 
едно от най-трудните тра-
сета в цял свят заради 
резките застудявания в 
него. На места темпера-
тура на водата достига 
минус 15 градуса. Дължи-
ната му по права линия е 
16 000 м. Засега Цанко е 

решил да преплува про-
тока в едната посока, ка-
то допълнително с щаба 
му ще преценят дали той 
да не направи това и в 
двете посоки. Той ще 
стартира от Европа към 
Африка.

Към момента бургазли-
ята тренира в София, къ-
дето още през миналата 
година започна своята 
подготовка. На седмица 
той плува по около 30 км, 
тъй като се намира в по-
лек период от своя тре-
нировъчен процес и за-
това сега не прави мно-
го големи натоварвания.

Очаква се тази седми-
ца той да се върне в род-
ния Бургас, където да 
продължи подготовка си 
в басейна на „Парк Аре-
на ОЗК”. На по-късен 
етап, след 15 май, Цанко 

ще започне да прави и 
открити тренировки в мо-
рето, които ще са изклю-
чително важни за него. 

Плувецът ще иска да на-
прави и няколко плува-
ния в Атлантически оке-
ан, за да се пригоди 

предварително към об-
становката. 

„Ще наблегна на опти-
мизиране на плувната 

техника. Освен това ще 
трябва да гоня висока 
скорост и издръжли-
вост”, добави още той.

По време на трениров-
ките за рекорда в Гибрал-
тарския проток Цанко не 
спазва някакъв по-специ-
ален хранителен режим, 
разкри той.  

Към момента все още 
се решават администра-
тивните процеси между 
Мароко, Испания, Бълга-
рия и Великобритания, 
тъй като Гибралтар е бри-
танска отвъдморска те-
ритория. Гибралтарският 
проток е най-натоварено-
то водно трасе в цял свят, 
но когато Цанко ще пра-
ви своя опит, движение-
то на плавателните съдо-
ве ще бъде спряно за 
около три часа. 

Засега най-доброто по-
стижение за преплуване 
на протока в едната по-
сока се държи от гръцки 
представител, който е 
сторил това за 2 часа и 
16 минути.
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Нов инфарктен мач с участието на 
„Черноморец” (Бургас). Бургазлии над-
виха като домакини „Берое” (Стара За-
гора) със 123:121 след четири уникал-
ни продължения! По този начин „аку-
лите” излязоха на петото място в На-
ционалната баскетболна лига (НБЛ) 
пред „Академик” (Пловдив) и нанесо-
ха сериозен удар по амбициите на „Бе-
рое” за тройката. Бургазлии обаче не 

успяха да вземат предимство в директ-
ните двубои с „Берое”, след като в Ста-
ра Загора загубиха с две продължения 
с разлика от 5 точки. Трима баскетбо-
листи на „Черноморец” играха над 50 
минути, Марвин Смит завърши с 36 точ-
ки и 21 борби. 33 точки и 10 борби до-
бави Константин Коев, 25 борби с 16 
точки и 13 асистенции и трипъл-дабъл 
отчете Дианте Болдуин.

СКАНДАЛ Нов инфарктен  
мач за „акулите”

Цанко Цанков атакува новия рекорд през юли

Чф БАСКЕТБОЛ

Михаил КОЛЕВ

„Черноморец” (Бургас) загуби с 1:3 сре-
щу „Локомотив” (Пловдив) в престижна 
контрола, играна на стадиона в квартал 
„Акациите”. През първото полувреме 
бургазлии надиграха носителя на Купа-
та на България за последните две годи-
ни. В 35-ата минута „акулите” поведоха 
чрез Милен Танев след страхотен удар 
от фаул. Домакините изпуснаха и още 
две чисти положения, а веднъж и наце-
лиха гредата преди почивката.

През вторите 45 минути в двата отбо-
ра бяха извършени множество смени. 
След час игра „смърфовете” стигнаха до 
изравнително попадение. Влезлият като 
резерва Илич изведе в добра позиция 
Александър Иванов и синът на спортния 
директор Георги Иванов-Гонзо вкара за 
1:1. Малко след това защитникът на бур-
газлии Стоян Вергиев напусна игра по-
ради контузия в глезена и това отслаби 
играта на „акулите” в отбрана.

В 79-ата минута гостите направиха и 
пълен обрат след попадение на Илич. 
Минути след това „Локомотив“ получи 
правото да изпълни дузпа, но Момчил 
Цветанов нацели гредата. В последната 
минута той все пак се реваншира за про-
пуска си и оформи крайното 1:3.

Въпреки поражението, от ръководство-
то на „Черноморец” са доволни от игра-
та на отбора и демонстрираното само-
чувствие срещу по-именития против-
ник. 

Контролата в Бургас бе изгледана от 
трибуните и от спортния директор и ле-
генда в българския футбол Георги Ива-
нов-Гонзо, който бе в компанията на по-
четния президент на бургаския тим То-
ма Томов. Иванов е изразил впечатле-
нието си от начина на игра на „акулите”, 
въпреки аматьорския им статут. 

Следващата проверка на „Черноморец” 
е утре (сряда) срещу „Созопол”, като 
предстои допълнително да бъдат уточне-
ни мястото и часът на провеждането й. 

Михаил КОЛЕВ

Чужденци ще подсилят 
футболния „Нефтохимик” в 
битката му за оцеляване 
във Втора лига. Очаква се 
към „шейховете” да се при-
съединят бразилец, играл в 
тимовете от Франция и Ис-
пания, както и още двама 
легионери, натрупали соли-
ден опит в европейски пър-
венства. Това заяви пред 
вестник „Черноморски 
фар” Манол Иванов, пълно-
мощник на мажоритарния 
собственик Анелия Златко-
ва. 

В момента „Нафтата” раз-
полага с 18 играчи, каза 
още Иванов. От вчера бур-
гаският клуб е на лагер в 
Бояна, където тренират на-
ционалите ни преди своите 
срещи. Подготовката на 
„Нефтохимик” ще продължи 
една седмица, като през то-
ва време отборът ще про-
веде две контролни срещи. 
Датата и отборите ще бъдат 
уточнени допълнително. 

Лагерът в столицата е 
осигурен финансово от бур-
гаска фирма, изявила же-
лание да помогне на клуба, 
сподели Иванов по повод 
въпроси на фенове с какви 
пари клубът отива в София, 
при положение че играчите 
вече трети месец не са по-
лучили своите заплати. 

Досега играчите, водени 
от Диян Дончев, изиграха 
една проверка. Те успяха 

да надвият с 3:1 в Поморие 
състава на „Карнобат”.

Шампионатът във Втора 
лига стартира на 13 февру-
ари. „Нефтохимик” ще по-
срещне от 14:00 часа на „Ла-
зур” тима на „Локомотив” 
(Горна Оряховица). Във 
временното класиране бур-

газлии са на последното 
място, с актив от 7 точки.

Манол Иванов бе катего-
ричен, че „шейховете” ще 
изкарат до края пролетния 
полусезон, въпреки спеку-
лативните коментари относ-
но бъдещето на „Нефтохи-
мик”.

ВОДни СПОртОВЕ

Гонзо - впечатлен от „Черноморец”

Той ще се опита да преплува 
за най-бързо време 
Гибралтарския проток

Бургазлията се чувства уверен за поредното предизвикателство

Чужденци подсилват 
„Нафтата”

ФУтБОЛ

Фирма „алексОК“ ЕООД, 
град Велико търново 

набира шофьори 
с категория „Е“,

за курсове от България  
до Европа и обратно. 

Високо възнаграждение.
тел.0893068537
www.alexok.comИграчите на Малин Орачев отстъпиха с 1:3 на именития си съперник

Манол Иванов е категоричен, че „шейховете“ ще 
завършат шампионата



Cy
 an

M
a g

en
 ta

Ye
l lo

w
Bl

ac
k

ЧфБулевард12 2-4 ФЕВРУАРИ 2021

в бургас

В „Страх“ се 
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Куп 
театрал

В бар-вариете в Сънито раздавали 
повиквателни за казарма

На 30.01.2021 г. приклю-
чиха дейностите по тран-
сгранично сътрудничество 
на ОбУ „Васил Левски“ гр. 
Бургас с ОУ в Селиулу, Ре-
публика Турция по проект 
№CB005.2.12.042 „Еко до-
броволец“ – Опазване на 
защитените територии око-
ло Бургас и Селиулу чрез 
повишаване на знанията 
и реализиране на съвмест-
ни инициативи. Проекта е 
съфинансиран от Европей-
ския съюз чрез програмата 
Interreg-IPA CBC България-
Турция 2014-2020.

По време на проекта се 
разработиха нови обучи-
телни материали за уче-
ниците и учителитe, про-
грами за провеждане на 
обучителни семинари и 
специализиран пътеводи-
тел за учениците, съдър-

жащ стъпки и мерки за 
опазване на защитените 
територии. Оборудваха се 
специализирани еко-каби-
нети в двете училища.

Като допълнителни обу-
чителни дейности се про-
ведоха екологични семи-
нари за ученици, учители 
и родители от училищата. 

По време на обучението 
нашите ученици посетиха 
Защитена местност „По-
да“, езерото Вая, РИОСВ 
и укритието за наблюде-
ние на птици и обучител-
ния център на Българско 
дружество за защита на 
птиците „Симбиотично“ на 
„Атанасовско езеро“.

При изпълнението на 
съвместни дейности по 
трансграничното сътруд-
ничество, екипа по проек-
та и учители от ОбУ „Васил 
Левски“ посетиха защите-
ни местности в Република 
Турция. 

Основните целеви групи, 
които взеха участие в про-
екта са:  104 ученици от 3 до 
6 клас от ОбУ „Васил Лев-
ски“ и ученици от 3-4 клас 
от ОУ в Селиулу, 9 учители, 
30 родители на участва-
щите ученици. Останалите 
ученици от двете училища 
и учителите в тях също ще 
имат полза от проекта. 

Проектът е съфинансиран от Европейския съюз чрез програмата  
Interreg-IPA CBC България-Турция 2014-2020 www.ipacbc-bgtr.eu

Съдържанието на тази публикация е отговорност на Обединено училище „Васил 
Левски“, кв. Горно Езерово, Бургас и по никакъв начин не отразява гледната точка 

на Европейския съюз или на Управляващия орган на програмата. В случай на 
оплаквания, се обърнете към: oulevski@oulevski.net

минало:

Любо Шейтанов 
поздрави Буфон 
за рождения ден

www.faragency.bg
Следете новините 
в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички 
смарт устройства

за РЕКЛаМа
056 82 54 35, 0878 424 698
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